
Παράδειγμα κλίσης αποθετικού α΄ συζυγίας: indignor-indignatus sum—    
                                                                      indignatum- indignari  (24):αγανακτώ

Οριστική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων Παρακείμενος Υπερσυντ. Συντ. Μέλ

indignor indignabar indigrabor Indignatus sum Indignatus eram Indignatus ero

Indignaris-re indignabaris Indignaberis        »          es »                eras »               eris

indignatur indignabatur indignabitur »                 est »               erat »              erit

indignamur indignabamur indignabimur Indignati sumus Indignati eramus Indignati erimus

indignamini indignabamini indignabimini »              estis »              eratis »             eritis   

Indignantur indignabantur indignabuntur »               sunt »              erant »              erunt
Υποτακτική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων   * Παρακείμενος Υπερσυντ.
Συντ.
Μ

indigner indignarer
Indignaturus, a, um 
sim Indignatus sim Indignatus essem

Δεν 
έχει

indigneris indignareris                              sis                    sis               esses

indignetur indignaretur                              sit                     sit           esset

indignemur indignaremur indignaturi, ae, a si  mus Indignati simus Indignati essemus

indignemini indignaremini                            sitis                sitis            essetis

indignentur indignarentur                             sint                  sint              essent

Προστακτική Μετοχές                  Απαρέμφατα               

Ενεστώς Μέλλων Ενεστώς  *: indignans Ενεστώς: indignari

   ---------- -------

Μέλλων:  *
indignaturus-a-um

Μέλλων  *  : indignaturum,-am,-um esse,
indignaturos,-as,-a esse

indignare indignator

Παρακείμενος: indignatum-am-um esse 
                        Indignatos-as-a esse
Συντ. Μέλλων:  indignatum fore

indignator
Παρακείμενος: indig-
natus-a-um

Γερούνδιο  *:
indignandi Γερουνδιακό:

Σουπίνο  *
                   
indignando indignandus

indignamini indignatum

                   
indignandu
m indignanda

indignantor indignat  u
                   
indignando indignandum

Όμοια κλίνονται: 

1) adhortor-adhortatus sum-adhortatum-adhortari: προτρέπω (45)
2) admiror-admiratus sum-admiratum-admirari: θαυμάζω (34)
3) minitor-minitatus sum-minitatum-minitari: απειλώ (40)
4) miror-miratus sum-miratum-mirari: θαυμάζω (36)
5) miseror-miseratus sum-miseratum-miserari: λυπούμαι (35)
6) osculor-osculatus sum-osculatum-osculari: φιλώ (34)
7) populor-populatus sum-populatum-populari: λεηλατώ (43)
8) tutor-tutatus sum-tutatum-tutari: προστατεύω (25)
9) veneror-veneratus sum-veneratum-venerari: προσκυνώ (34)
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Παράδειγμα κλίσης αποθετικού β΄ συζυγίας: fateor-fassus sum-fateri (42):ομολογώ
Οριστική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων Παρακείμενος Υπερσυντ. Συντ. Μέλ

fateor fatebar fatebor fassus sum fassus eram fassus ero

fateris-re fatebaris-re fateberis-re        »          es »                eras »               eris

fatetur fatebatur fatebitur »                 est »               erat »              erit

fatemur fatebamur fatebimur fassi sumus fassi eramus fassi erimus

fatemini fatebamini fatebimini »              estis »              eratis »             eritis   

fatentur fatebantur fatebuntur »               sunt »              erant »              erunt
Υποτακτική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων     * Παρακείμενος Υπερσυντ.
Συντ.
Μ

fatear fatererer fassurus, a, um sim fassus sim fassus essem

Δεν 
έχει

fatearis-re fatereris                              si  s                    sis               esses

fateatur fateretur                              si  t                     sit           esset

fateamur fateremur fassuri, ae, a si  mus fassi simus fassi essemus

fateamini fateremini                            si  tis                sitis            essetis

fateantur faterentur                             si  nt                  sint              essent

Προστακτική Μετοχές                  Απαρέμφατα               

Ενεστώς Μέλλων Ενεστώς  *  :   fate  ns Ενεστώς: fateri

   ---------- -------

Μέλλων:  *
fassurus-a-um

Μέλλων  *  : fassurum,-am,-um esse, 
fassuros,-as,-a esse

fatere fatetor

Παρακείμενος: fassum-am-um esse 
                        fassos-as-a esse
Συντ. Μέλλων:  fassum fore

fatetor
Παρακείμενος: fassus-a-
um

Γερούνδιο  *:
fatendi Γερουνδιακό:

Σουπίνο  *
                   
fatendo fatendus

fatemini fassum
                   
fatendum fatenda

fatentor fassu
                   
fatendo fatendum

Όμοια     κλίνονται  : 
1. intueor-intuitus sum-intuitum-intueri: (32) 
2. vereor-veritus sum-veritum-vereri (45)
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Παράδειγμα κλίσης αποθετικού γ΄ συζυγίας: nascor-natus sum- natum 
-nasci: (27) 

Οριστική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων Παρακείμενος Υπερσυντ. Συντ. Μέλ

nascor nascebar nascar natus sum natus eram natus ero

nasceris-re nascebaris-re nasceris-re        »          es »                eras »               eris

nascitur nascebatur nascetur »                 est »               erat »              erit

nascimur nascebamur nascemur nati sumus nati eramus nati erimus

nascimini nascebamini nascemini »              estis »              eratis »             eritis   

nascuntur nascebantur nascentur »               sunt »              erant »              erunt
Υποτακτική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων     * Παρακείμενος Υπερσυντ.
Συντ.
Μ

nascar nascerer nasciturus, a, um sim Natus,a,um sim Natus,a,um essem

Δεν 
έχει

nascaris nascereris                              sis                    sis               esses

nascatur nasceretur                              sit                     sit           esset

nascamur nasceremur nascituri, ae, a si  mus Nati,ae,a simus nati, ae,a essemus

nascamini nasceremini                            sitis                sitis            essetis

nascantur nascerentur                             sint                  sint              essent

Προστακτική Μετοχές                  Απαρέμφατα               

Ενεστώς Μέλλων Ενεστώς  *  :   nasce  ns Ενεστώς: nasci

   ---------- -------

Μέλλων:  *
nasciturus-a-um

Μέλλων  *  : nasciturum,-am,-um esse, 
nascituros,-as,-a esse

nascere nascitor

Παρακείμενος: natum-am-um esse 
                        natos-as-a esse
Συντ. Μέλλων:  natum fore

nascitor
Παρακείμενος: natus-a-
um

Γερούνδιο*:
nascendi Γερουνδιακό:

Σουπίνο  *
                   
nascendo nascendus

nascimini natum
                   
nascendum nascenda

nascuntor nat  u
                   
nascendo nascendum

Όμοια κλίνονται:
1. conloquor-conlocutus sum-conlocutum-conloqui: συζητώ (48)
2. loquor-locutus sum-locutum-loqui: μιλώ (41)
3. consequor-consecutus sum-consecutum-consequi: ακολουθώ (41)
4. obsequor-obsecutus sum-obsecutum-obsequi: κάνω το χατήρι (37)
5. sequor-secutus sum-secutum-sequi: ακολουθώ (21)
6. elabor-elapsus sum-elapsum-elabi: ξεγλιστρώ (49)
7. fatiscor-fessus sum-fessum-fatisci: κουράζομαι (38)
8. revertor-reversus sum +reverti-reversum-reverti : επιστρέφω (21)        

και ημιαποθετικό (31)
9. utor-usus sum-usum-uti: χρησιμοποιώ (36)
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Αποθετικά της γ΄ συζυγίας που ανήκουν στα 15 ρήματα σε -  io
10.congredior-congressus sum-congressum-congredi: μονομαχώ (31)
11.egredior-egressus sum-egressum-egredi: βγαίνω (23)
12.ingredior-ingressus sum-ingressum-ingredi: εισέρχομαι (43)
13.morior-mortuus sum-mortuum-mori: (μτχ  .   Μέλλ:  moriturus) πεθαίνω (23)
14.patior-passus sum-passum-pati: υπομένω (43)

Παράδειγμα κλίσης αποθετικού δ΄ συζυγίας: mentior-mentitus sum-mentitum-
      mentiri: ψεύδομαι                (24) 

Οριστική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων Παρακείμενος Υπερσυντ. Συντ. Μέλ

mentior mentiebar mentiar mentitus sum mentitus eram mentitus ero

mentiris mentiebaris mentieris        »          es »                eras »               eris

mentitur mentiebatur mentietur »                 est »               erat »              erit

mentimur mentiebamur mentiemur mentiti sumus mentiti eramus mentiti erimus

mentimini mentiebamini mentiemini »              estis »              eratis »             eritis   

mentiuntur mentiebantur mentientur »               sunt »              erant »              erunt
Υποτακτική

Ενεστώς Παρατατικός Μέλλων     * Παρακείμενος Υπερσυντ.
Συντ.
Μ

mentiar mentirer mentiturus, a, um sim mentitus sim mentitus essem

Δεν 
έχει

mentiaris mentireris                              sis                    sis               esses

mentiatur mentiretur                              sit                     sit           esset

mentiamur mentiremur mentituri, ae, a si  mus mentiti simus mentiti essemus

mentiamini mentiremini                            sitis                sitis            essetis

mentiantur mentirentur                             sint                  sint              essent
Προστακτική Μετοχές                  Απαρέμφατα               

Ενεστώς Μέλλων Ενεστώς  *  :   mentie  ns Ενεστώς: mentiri

   ---------- -------

Μέλλων:  *
mentiturus-a-um

Μέλλων  *  : mentiturum,-am,-um esse, 
mentituros,-as,-a esse

mentire mentitor

Παρακείμενος: mentitum-am-um esse 
                        mentitos-as-a esse
Συντ. Μέλλων:  mentitum fore

mentitor
Παρακείμενος: mentitus-
a-um

Γερούνδιο  *:
mentie  ndi Γερουνδιακό:

Σουπίνο  *
                   
mentiendo mentiendus

mentimini mentitum
                   
mentiendum mentienda

mentiuntor mentit  u
                   
mentiendo mentiendum

Όμοια κλίνονται: 
1. ecperior-expectus sum-expectum-experiri: δοκιμάζω (49)
2. molior-molitus sum-molitum-moliri: μηχανεύομαι (49)
3. *orior-ortus sum-ortum-oriri*: κατάγομαι (48) *  Προσοχή: 
α) έχει κατά τη γ΄ συζυγία: Οριστική Ενεστώτα, Υποτακτική Παρατατικού, 
Προστακτική Ενεστώτα, 
β) γερουνδιακό:   oriundus  -  nda  -  ndum  ,   γ) μετοχή μέλλοντα:   oriturus  -  a  -  um  Κατερίνα
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